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De fractie heeft de volgende vragen:

De VVD-fractie was erg geschrokken over wat zij heeft vernomen over de geweldincidenten van 
afgelopen zaterdagnacht tegen onze politieagenten. Voor de VVD staat veiligheid hoog in het 
vaandel. Niet alleen voor de inwoners maar ook voor onze agenten. Wij vinden dat de veiligheid van 
inwoners zo goed mogelijk geborgd kan worden, als de veiligheidsbewakers zelf veilig zijn en zich ook 
veilig voelen.

Afgelopen zaterdagnacht is het flink misgegaan in de binnenstad van Roosendaal. De politie moest 
ter plaatse komen, omdat er opstootjes waren tussen twee groepen bij een uitgaansgelegenheid. 
Vervolgens hebben de jongeren zich met geweld gekeerd tegen de politie door met glas en vuurwerk 
te gooien.

De VVD heeft hierover de volgende vragen:

Vraag 1

Kan de portefeuillehouder aangeven in hoeverre dit gewelddelict een eenmalig incident is of dat er 
een trend zichtbaar is?

De vakbond van de Nationale Politiebond heeft maandagochtend naar aanleiding van vele 
geweldsincidenten in de regio Zeeland – West-Brabant aangekaart dat zij alle politieagenten met 
bodycams willen uitrusten.

Vraag 2

In antwoord op eerdere vragen van de Roosendaalse Lijst (mei 2019) heeft de portefeuillehouder 
aangegeven dat de politie in Roosendaal al enige jaren gebruik maakt van bodycams en er vier ter 
beschikking heeft, maar dat er mogelijk door de landelijke uitrol nieuwe exemplaren bijkomen. In 
hoeverre is de politie in de gemeente Roosendaal inmiddels uitgerust met bodycams?

Vraag 3

Kunt u aangegeven of de agenten die betrokken zijn geweest bij de geweldincidenten van afgelopen 
zaterdagnacht een bodycam bij zich droegen?  

Vraag 4

Ziet de portefeuillehouder meerwaarde in de oproep vanuit de vakbond van de Nationale Politiebond 
om alle politieagenten bij de uitoefening van hun taak op straat met bodycams uit te rusten?

https://mijn.roosendaal.nl/intern/074-2019%20Vraag%20en%20antwoord%20Roosendaalse%20Lijst%20-%20Bodycams%20Politie


Vraag 5

Gezien het Landelijk Project Bodycams nog in de aanbestedingsfase is: hoe staat de 
portefeuillehouder er tegenover om voor politieagenten in het uitgaansgebied in Roosendaal op korte 
termijn bodycams aan te schaffen?

Vraag 6:

Zijn er andere maatregelen die de portefeuillehouder op korte termijn kan nemen om de 
geweldincidenten tegen te gaan tijdens de uitgaansavonden? Zo ja, welke gaat de portefeuillehouder 
inzetten?

Namens de fractie van VVD, 

Sanneke Vermeulen

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Vraag 1:

Het is landelijk een trend dat er een toename is van agressie en geweld tegen hulpverleners en 
politiemensen. In Roosendaal is het lang geleden dat er zo'n dergelijk incident is voorgevallen. Het 
college maakt zich er sterk voor dat de landelijke trend niet in Roosendaal gaat gelden. Een 
uitgangspunt is dat grote politie inzet zoveel mogelijk wordt vermeden. Het is daarom belangrijk dat 
we met horecaondernemers en politie vanuit een gedeelde verantwoordelijkheid samenwerken om 
het nog veiliger te maken, zeker tijdens uitgaansavonden.

Vraag 2:

De politie van het basisteam Roosendaal heeft inderdaad vier bodycams ter beschikking. Op dit 
moment is er één defect. De politie geeft aan dat de overige drie hoofdzakelijk worden gebruikt tijdens 
horecadiensten, evenementen en bijzondere gebeurtenissen.

Vraag 3:

De politie heeft aangegeven dat alle beschikbare bodycams in de nacht van zaterdag op zondag zijn 
gedragen. Dit heeft anderhalf uur beeldmateriaal opgeleverd, dat is gebruikt bij het opmaken van de 
ambtelijke bevindingen ten aanzien van de verdachten die betrokken waren bij de ongeregeldheden.

Vraag 4:

Er is een duidelijke meerwaarde van deze innovatie. Er is een hoog draagvlak bij politieagenten, maar 
ook bij burgers en de politiek. De bodycams werken preventief en zorgen ervoor dat degenen die ze 
dragen zich veiliger voelen. De beelden worden gebruikt om snel ongeregeldheden te kunnen 
spotten, en als bewijs in opsporingszaken.

Vraag 5:

Het Landelijk Project Bodycams loopt en de politie geeft aan dat het aantal beschikbare bodycams 
voor het basisteam Roosendaal momenteel voldoende is. Daarnaast is het niet aan de gemeente om 
de politie te voorzien in hun materialen. Dit gaat ten alle tijden via de Nationale Politie. Op korte 
termijn zullen er dus geen extra bodycams aangeschaft worden.



Vraag 6:

Roosendaal heeft al jaren de beschikking over een aantal camera’s in het uitgaansgebied. Daarmee 
kunnen incidenten in een vroeg stadium worden gesignaleerd. Daarnaast is het zaak de in 2017 
tussen horecagelegenheden, politie en gemeente afgesloten ‘Collectieve Horeca Ontzegging’ strikt na 
te leven. Op deze wijze kunnen raddraaiers worden geweerd uit de horecagelegenheden in de 
binnenstad. Ook heeft de burgemeester naar aanleiding van de ongeregeldheden gesprekken 
gevoerd met de teamchef van de politie en de uitbater van de desbetreffende horecagelegenheid, om 
af te spreken dat we er samen voor waken dat dit soort incidenten in de toekomst niet meer 
voorkomen. Het is namelijk een gezamenlijke verantwoordelijkheid van politie, gemeente en 
horecaondernemers om uitgaansavonden gezellig en veilig te laten verlopen.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

De burgemeester,

Han van Midden


